
PROTOKÓŁ NR XXXII/17 

z posiedzenia XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 stycznia 2017 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.00.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny – P. Waldemar 

Paradowski. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2016 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za grudzień 2016 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy drodze publicznej położonej w miejscowościach Deskurów i Ślubów; 

2) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybno; 

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

4) uchwała zmieniająca uchwałę Nr IX/37/99 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 27 maja 

1999 r. w sprawie nadania nazw ulicom; 

5) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXVII/257/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 września 2016 r. w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Leszczydół-

Nowiny; 

6) wrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od cen nieruchomości; 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków; 

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

obrębów geodezyjnych Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe; 

9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla obszaru między ulicami: Żytnią i Sikorskiego - etap I; 

10) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla 

działek nr 4696/9, 4696/8, 4697/1, 4697/2, 4697/3, 4697/4, 4696/11, 4712/3, 4712/1, 

4712/2, 4713/7, 4713/10, 4713/11, 4713/9, 4714/1, 4714/4 oraz dla części działki 

nr 4696/10; 

11) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez gminę Wyszków, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium; 

12) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone 

przez Gminę Wyszków; 

13) zatwierdzenia rocznego planu kontroli – planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 
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W sprawie porządku obrad Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby: 

 w punkcie 7.14. wprowadzić projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

 w punkcie 7.15. wprowadzić projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Wyszkowskiego części zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój zrównoważonej 

multimodalnej mobilności miejskiej poprzez wdrożenie pakietu rozwiązań 

komunikacyjnych w Wyszkowie – etap I” w ramach wspólnej realizacji inwestycji. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni 

przyjęli zmiany w porządku obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Mateusz Śniadała. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Rafał Salwin; 

2. P. Radosław Biernacki; 

3. P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2016 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za grudzień 2016 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

1) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze publicznej położonej w miejscowościach Deskurów i Ślubów. Poinformowała, że 

proponuje się nadanie nazwy „Warszawska”, drodze przebiegającej przez działki 

w Ślubowie i Deskurowie. Powyższe działki stanowią własność Skarbu Państwa i znajdują 

się w zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Opisana ulica jest 

przedłużeniem drogi o takiej samej nazwie, położonej w miejscowości Lucynów. P. Kozon 

dodała, że powyższa nazwa została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Promocji i 

Kultury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/327/17 w sprawie nadania nazwy drodze 

publicznej położonej w miejscowościach Deskurów i Ślubów. 
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2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybno. Poinformowała, że przedmiotowa 

droga przebiega przez działki stanowiące własność Gminy Wyszków i nie jest zaliczona do 

kategorii dróg publicznych. W związku z otrzymanym wnioskiem o nadanie numeru 

porządkowego dla budynku mieszkalnego, zliokalizowanego przy ww. drodze, zachodzi 

konieczność nadania jej nazwy. Z wnioskiem o nadanie nazwy „Młoda”, wystąpiła 

mieszkanka tej ulicy. Powyższa nazwa została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/328/17 w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Rybno. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. Poinformowała, że 

z propozycją nadania nazwy „Profesora Romana Kozłowskiego” drodze wewnętrznej, która 

nie jest zaliczona do kategorii dróg publicznych, wystąpił mieszkaniec Kamieńczyka. 

Dodała, że Prof. Roman Kozłowski był związany z Kamieńczykiem. Powyższa nazwa 

została zaakceptowana przez Sołtysa Kamieńczyka oraz pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Promocji i Kultury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/329/17 w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr IX/37/99 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 27 maja 1999 r. w sprawie nadania 

nazw ulicom. Poinformowała, że w projekcie tej uchwały zmienia się przebieg ulicy 

Meliorantów. Do tej pory ul. Meliorantów łączyła ul. Handlową z ul. Żytnią, natomiast teraz 

będzie obejmowała jeszcze krótki odcinek, znajdujący się przy nowo budowanym 

przedszkolu. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/330/17 zmieniającą uchwałę Nr IX/37/99 Rady 

Gminy w Wyszkowie z dnia 27 maja 1999 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXVII/257/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom w miejscowości Leszczydół-Nowiny. Poinformowała, że projekt 

powyższej uchwały zakłada przedłużenie istniejącej już ulicy o nazwie „Parkowa”, na 

odcinek drogi, będący własnością prywatną.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/331/17 zmieniającą uchwałę Nr XXVII/257/16 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

bonifikaty od cen nieruchomości. Poinformowała, że poprzedni właściciele gruntu, 

wydzielili ze swojej nieruchomości grunt pod drogi i przekazali go Gminie za 

odszkodowaniem w wysokości ok. 5 zł/m². Na dzień dzisiejszy zmienił się plan 

zagospodarowania przestrzennego i działka pod drogę nie jest już Gminie potrzebna. W tej 

chwili chcą ją odkupić dzieci poprzednich właścicieli i w związku z tym, zwrócili się 

z prośbą o zgodę na sprzedaż i udzielenie bonifikaty w takiej wysokości, aby cena 

z bonifikatą nie była wyższa od zwaloryzowanej na dzień dzisiejszy kwoty odszkodowania 

wypłaconego za działkę w 1988 r. Wg nich, kwota za m² nieruchomości, powinna wynosić 

5 zł. Jest to cena z 95% bonifikatą. P. Kozon oznajmiła, że Burmistrz zaproponował, aby 

bonifikata wynosiła 50% wartości nieruchomości. Na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej, przegłosowano wniosek, aby wysokość bonifikaty wynosiła 80%.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej, informując, że radni ustalili wysokość bonifikaty na 80%. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/332/17 w sprawie udzielenia bonifikaty od cen 

nieruchomości. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej 

w Wyszkowie przy ul. Wąskiej, składającej się z dwóch działek o łącznej powierzchni 

204 m2. Powyższa nieruchomość stanowi własność Gminy Wyszków. Zgodnie 
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z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, jedna z działek 

położona jest na terenie przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną 

z dopuszczeniem usług, natomiast druga położona jest na terenie przeznaczonym w części 

pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną z dopuszczeniem usług, a w pozostałej części 

pod usługi, z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej. Wartość 

nieruchomości, zgodnie z operatem szacunkowym, sporządzonym przez uprawnionego 

rzeczoznawcę majątkowego, została określona na kwotę 179.862 zł brutto, tj. 881,67 zł/m2.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/333/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków.  
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów 

geodezyjnych Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe. Poinformowała, że za nim powyższy plan 

został przedłożony do uchwalenia, urząd czekał na decyzję Wojewody w sprawie 

uchwalonego w grudniu 2016 r. Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Wyszków. Wiadomo już, że Wojewoda nie będzie składał do sądu 

wniosku o unieważnienie uchwały w sprawie Studium, w związku z powyższym można 

podejmować następne plany zagospodarowania przestrzennego. Co do planu dla Olszanki, 

Sitna i Krąg Nowych, P. Kozon oznajmiła, że jest to plan, który procedowany był od 2013 r. 

Plan był wykładany trzy razy, dzięki czemu udało się osiągnąć kompromis. Następnie 

P. Kozon omówiła wszystkie uwagi, które zostały wniesione do planu, a które nie zostały 

uwzględnione przez Burmistrza.  

 



LISTA UWAG WNIESIONYCH DO WYŁOŻONEGO PIERWSZY RAZ DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY WYSZKÓW DLA OBRĘBÓW 

GEODEZYJNYCH OLSZANKA, SITNO, KRĘGI NOWE 

nieuwzględnionych przez Burmistrza Wyszkowa oraz sposób ich rozpatrzenia przez Radę Miejską w Wyszkowie 

 

L.p. 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej i 
adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 
której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu planu 

dla 
nieruchomościk

tórej dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa 
w sprawie rozpatrzenia 

uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej w Wyszkowie w 

sprawie rozpatrzenia uwagi 
Głosowanie radnych 

uwaga 

uwzglę - 

dniona 

uwaga 

nieuw - 

zględniona 

uwaga 

uwzglę - 

dniona 

uwaga 

nieuw - 

zględniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 12.06.2015 r. Oleksiak 

Teresa 

 

Zwracam się z prośbą o 

zm. minimalnej wielkości 

nowo wydzielanych 

działek na terenie MNU z 

1200 m2 na 1000 m2 

dz. nr 6/3, 

Olszanka 

MNU3  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 

2. 16.06.2015 r. Agnieszka 

Milczarczyk 

 

Zwracam się z prośbą o 

zmianę przeznaczenia 

części działki nr 245/11 

(obecnie podzielonej na 

działki: 245/24, 245/25, 

245/26, 245/27) z WS na 

teren zabudowy 

jednorodzinn.i zagrodowej 

dz. nr 

245/24, 

245/25, 

245/26, 

245/27,  

245/10, 

Olszanka 

WS13, MN9  

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 
 

 

„za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
 

3. 02.07.2015 r. Zdzisław 

Nieciecki 

 

Zwracam się z prośbą o 

zmianę minimalnej 

wielkości nowo 

wydzielanych działek na 

terenie UMN z 1500 m2 na 

1200 m2 

dz. nr 313/1, 

Olszanka 

UMN7  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 1 

„wstrzym.się” - 3 
 

4. 06.07.2015 r. Agnieszka 

Staniszewska 

 

Zwracam się z prośbą o 

przekształcenie działki nr 

26 w całości na budowlaną 

oraz o dojazd do działki 

bezpośrednio z trasy 

wojewódzkiej Wyszków - 

Pułtusk 

dz. nr 26, 

Olszanka 

R1  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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5. 06.07.2015 r. Przemysław 

Bryk 

 

Zwracam się z prośbą o: 

1. dla działek nr 173, 174 

- zmianę 

przeznaczenia gruntów 

rolnych w pasie 

przyległym z obu stron 

do drogi (działka nr 

1106) na głębokości 

np. 100 m2 na MN lub 

RM 

 

2. dla działki nr 43 – 

zmianę minimalnej 

powierzchni nowo 

wydzielonej działki z 

1500 m2 na 1000-1200 

m2 

dz. nr 173, 

174, 43, 

Olszanka 

R3, RM1   

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

+ 

„za” 

nieuwzględnieniem 

uwag – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 4 
 

6. 17.07.2015 r. Władysław 

Garbacz 

 

Proszę o przeznaczenie 

działki nr 236 na 

zabudowę jednorodzinną, 

ponieważ część działki od 

ul. Żytniej, która w planie 

przeznaczona jest pod 

zabudowę jednorodzinną 

znajduje się w znacznie 

obniżonym, podmokłym 

terenie, natomiast 

pozostała część znajduje 

się na wzniesieniu. Co 

więcej do działki od ul. 

Olszanka została 

wytyczona prywatna droga 

dojazdowa o szerokości 

8 m. 

dz. nr 236, 

Olszanka 

MN9  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 

 

7. 17.07.2015 r. Zbigniew 

Wróblewski 

 

Wnoszę o przeznaczenie 

działek na zabudowę 

jednorodzinną 

dz. nr 282/2, 

364/1 

RM16  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 
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8. 17.07.2015 r. Mirosława 

Szymańska 

 

Wnoszę o przeznaczenie 

mojej działki na zabudowę 

zagrodową 

dz. nr 330, 

Olszanka 

UMN6  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 

9. 17.07.2015 r. Katarzyna 

Gołębiewska 

 

Zwracam się z prośbą o 

zmianę przeznaczenia 

działki na teren obiektów 

produkcyjnych, składów, 

magazynów i usług 

dz. nr 96/3, 

Kręgi Nowe 

MN37  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 

10. 17.07.2015 r. Waldemar 

Zglecz 

 

Zwracam się z prośbą o 

zmianę przeznaczenia 

działki na teren obiektów 

produkcyjnych, składów, 

magazynów i usług. 

Wnoszę także o usunięcie 

6 m strefy nieprzekraczaln 

-ej linii zabudowy od 

strony drogi gruntowej po 

wsch.stronie działki nr96/4 

dz. nr 96/4, 

Kręgi Nowe 

MN37  +   + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
 

11. 17.07.2015 r. Piotr Wróbel 

 

Proszę o przekształcenie 

dz. z rolno-budowlanych 

na budowlane. Ze względu 

na małe powierzchnie 

rolne podanych działek, 

użytkowanie ich zgodnie z 

przeznacz. jest niemożliwe 

dz. nr 229/2, 

230/2, 

278/2, 

279/2, 

Olszanka 

RM15  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

 

12. 20.07.2015 r. Stanisław 

Sławomir 

Chychłowski 

 

Uwaga dotyczy działki 

oznaczonej w planie nr 

127. Wnoszę o 

zmniejszenie odległości 

nieprzekraczalnej linii 

zabudowy z 10 m do 4 m. 

dz. nr 127/1, 

128/3, 128/4 

Sitno 

KDD16  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 4 
 

13. 20.07.2015 r. Elżbieta Zając 

 

Wnoszę o zmniejszenie 

odległości 

nieprzekraczalnej linii 

zabudowy do 4 m 

dz. nr 80, 

Sitno 

RM14  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 4 



 

 

 

9 

14. 20.07.2015 r. Marzena 

Skoczeń 

Projektowana droga KDD5 

powinna być przedłużona 

w kierunku wsi Kozłowo, 

ponieważ codziennie 

dochodzą nią do szkoły w 

Olszance dzieci z Kozłowa 

i Zakierzka. 

dz. nr 405/2, 

406/2, 

407/2, 

Olszanka 

MN14, 

KDD5, 

KDD6, 

 +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 10 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 9 
 

15. 20.07.2015 r. Katarzyna 

Mielczarczyk 

 

Wnoszę o zmniejszenie 

odsunięcia 

nieprzekraczalnej linii 

zabudowy do 4 m. 

dz. nr 62, 

Olszanka 

RM3  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 12 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 7 
 

16. 20.07.2015 r. Andrzej 

Wróbel 

 

Projekt planu w obecnej 

formie nie daje możliwości 

pełnego wykorzystania 

działek. 

1.Wnoszę o umożliwienie 

podziału działki nr 234/2 o 

powierzchni 3900 m2 na 3 

działki po 1300 m2 każda. 

 

2.Wnoszę o umożliwienie 

podziału działki nr 277/2 o 

powierzchni 2000 m2 na 2 

po 1000 m2 każda 

dz. nr 234/2, 

277/2, 

Olszanka  

RM15, 

RM16 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

„za” 

nieuwzględnieniem 

uwag – 12 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 7 
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LISTA UWAG WNIESIONYCH DO WYŁOŻONEGO DRUGI RAZ DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY WYSZKÓW DLA OBRĘBÓW 

GEODEZYJNYCH OLSZANKA, SITNO, KRĘGI NOWE 

nieuwzględnionych przez Burmistrza Wyszkowa oraz sposób ich rozpatrzenia przez Radę Miejską w Wyszkowie 

 

L.p. 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej i 

adres 

zgłaszającego 
uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu planu 

dla 

nieruchomości, 

której dotyczy 
uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa w 

sprawie rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej w Wyszkowie w 

sprawie rozpatrzenia uwagi 
Głosowanie radnych 

uwaga 
uwzględnio

na 

uwaga 
nieuwzględ

niona 

uwaga 
uwzględnio

na 

uwaga 
nieuwzględ

niona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 08.04.2016 r. Waldemar 

Zglecz 

 

 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia połowy 

działki od strony drogi 

Sitno – Kręgi na usługi z 

dopuszczeniem zabudowy 

jednorodzinnej oraz 

drugiej połowy działki na 

teren obiektów 

produkcyjnych, składów, 

magazynów i usług. Jeżeli 

to nie będzie możliwe 

proszę o zmianę całej 

działki na teren usług z 

dopuszczeniem zabudowy 

jednorodzinnej.  

Kręgi Nowe 

dz. ew. nr 

96/4, 

MN33  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 
 

2. 08.04.2016 r. Katarzyna 

Gołębiewska 

 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia połowy 

działki od strony drogi 

Sitno – Kręgi na teren 

usług z dopuszczeniem 

zabudowy jednorodzinnej 

oraz drugiej połowy 

działki na teren obiektów 

produkcyjnych, składów, 

magazynów i usług. Jeżeli 

Kręgi Nowe 

dz. ew. nr 

96/3, 

MN33  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” -2 
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to nie będzie możliwe 

proszę o zmianę całej 

działki na teren usług z 

dopuszczeniem zabudowy 

jednorodzinnej. 

3. 08.04.2016 r. Katarzyna 

Gołębiewska 

 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia działki na 

teren obiektów 

produkcyjnych, składów, 

magazynów i usług.  

Jeżeli to nie będzie 

możliwe proszę o zmianę 

całej działki na teren usług 

z dopuszczeniem 

zabudowy jednorodzinnej. 

Kręgi Nowe 

dz. ew. nr 

105/2 

R25  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

 

4. 15.04.2016 r. Agnieszka 

Milczarczyk 

  

 

Jan 

Walkowski, 

 

Monika Czyż, 

 

Stanisław 

Kalinowski 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia działek na 

zabudowę jednorodzinną. 

 

Olszanka 

dz. ew. nr 

245/24, 

245/25, 

245/26, 

245/27, 

245/12, 

245/13, 

245/5, 

265/4, 

265/6, 

245/22, 

245/23 

R13, R19, 

WS14, 

RM17, 

RM18 

 +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 14 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 5 

 

5. 21.04.2016 r. Agnieszka 

Staniszewska 

 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia działki na 

zabudowę jednorodzinną z 

usługami. Proszę o dojazd 

do działki bezpośrednio z 

trasy wojewódzkiej. 

Olszanka 

dz. ew. nr 26 
RM1  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 

6. 22.04.2016 r. Marek 

Rakowski 

 

Proszę o zmianę 

przeznaczenia działki na 

teren usługowo – 

przemysłowy. Zmiana 

umożliwi dalszy rozwój 

Kręgi Nowe 

dz. ew. nr 

222/1 

RM29  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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prowadzonej obecnie 

działalności gospodarczej 

(naprawa i konserwacja 

samochodów i pojazdów 

użytkowych).  

 

7. 22.04.2016 r. Janina 

Borkowska 
 

Dorota 

Dunajewska 
 

Barbara 

Borkowska – 

Słodka 

Zaprojektowany układ 

drogowy znacznie 

zmniejsza powierzchnię 

działki nr 159/4. W 

związku z tym prosimy o 

zmianę układu drogowego 

w sposób mniej 

krzywdzący właścicieli 

działki. 

Sitno 

dz. ew. nr 

159/4 

MNU14  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 4 

 

8. 25.04.2016 r. Joanna Gąsior 

Rafał Gąsior 

 

Jacek Gąsior 

 

Paweł Gąsior 

 

Prosimy o zmianę 

przeznaczenia działek w 

częściach przyległych do 

projektowanego węzła 

komunikacji 

samochodowej oraz 

obwodnicy Wyszkowa na 

tereny usług z 

dopuszczeniem zabudowy 

jednorodzinnej poprzez 

rozszerzenie terenu 

UMN3. 

Olszanka 

dz. ew. nr 

284/7, 

284/8, 

284/9, 

284/10 

R19  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 

 

9. 25.04.2016 r. Joanna Gąsior 

 

Rafał Gąsior 

 

Jacek Gąsior 

 

Paweł Gąsior 

 

Prosimy przeznaczyć na 

teren usług nieuciążliwych 

lub teren usług z 

dopuszczeniem zabudowy 

jednorodzinnej część 

działki nr 302 dotychczas 

przeznaczoną na teren 

rolniczy. 

Olszanka 

dz. ew. nr 

302 

R19  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 
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LISTA UWAG WNIESIONYCH DO WYŁOŻONEGO TRZECI RAZ DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY WYSZKÓW DLA OBRĘBÓW 

GEODEZYJNYCH OLSZANKA, SITNO, KRĘGI NOWE 

nieuwzględnionych przez Burmistrza Wyszkowa oraz sposób ich rozpatrzenia przez Radę Miejską w Wyszkowie 

 

 

L.p. 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 
organizacyjnej i 

adres 

zgłaszającego 
uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 
nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu planu 
dla 

nieruchomości, 

której dotyczy 
uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa w 
sprawie rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej w Wyszkowie w 
sprawie rozpatrzenia uwagi 

Głosowanie radnych 
uwaga 

uwzględnio

na 

uwaga 
nieuwzględ

niona 

uwaga 
uwzględnio

na 

uwaga 
nieuwzględ

niona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 25.10.2016 r. Edward 

Walenty 

Sarnacki 

 

Proszę o usunięcie drogi 

KDD4 z działek nr 104, 

105. 

Olszanka 

dz. ew. nr 104, 

105, 106, 107 

KDD4  +  + „za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/334/17 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych 

Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

między ulicami: Żytnią i Sikorskiego - etap I. Poinformowała, że powyższy plan był już 

wcześniej uchwalony, ale został przez Wojewodę uchylony ze względu na brak zgodności 

ze Studium. W tej chwili, Studium jest już nowe, a parametry zapisane w przedstawionym 

projekcie uchwały, zostały dostosowane do zapisów w Studium. Plan zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje teren położony między ul. Gen. Władysława Sikorskiego 

a cmentarzem, teren ogródków działkowych, teren zabudowy jednorodzinnej, tzw. teren 

scalenia, parking i tereny przy Kościele Św. Rodziny. P. Kozon dodała, że uwag do planu 

nie wniesiono. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/335/17 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru między 

ulicami: Żytnią i Sikorskiego - etap I. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy 

wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 4696/9, 

4696/8, 4697/1, 4697/2, 4697/3, 4697/4, 4696/11, 4712/3, 4712/1, 4712/2, 4713/7, 4713/10, 

4713/11, 4713/9, 4714/1, 4714/4 oraz dla części działki nr 4696/10. Poinformowała, że 

projekt planu dotyczy stadionu, zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej przy ul. Okrzei, 

zabudowy wielorodzinnej (prywatna nieruchomość w bezpośrednim sąsiedztwie stadionu) 

oraz terenu będącego własnością Gminy Wyszków wskazanego pod budowę parkingu 

i nieruchomości do niego przyległych. W powyższym planie dostosowano parametry do 

planowanego przedsięwzięcia Gminy, czyli do rozbudowy stadionu miejskiego. Uwag do 

planu nie niesiono.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/336/17 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy 

wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 4696/9, 

4696/8, 4697/1, 4697/2, 4697/3, 4697/4, 4696/11, 4712/3, 4712/1, 4712/2, 4713/7, 4713/10, 

4713/11, 4713/9, 4714/1, 4714/4 oraz dla części działki nr 4696/10.  
 

11) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez gminę Wyszków, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. Poinformował, że projekt powyższej uchwały dostosowuje przepisy do obecnie 

obowiązującego prawa oświatowego. Został zmodyfikowany punkt 2 w § 1 ust. 1 – 

w poprzedniej uchwale były zapisane konkretne roczniki 2011 i 2012, natomiast teraz zapis 

tego punktu brzmi: „Dziecko posiadające prawo do korzystania z wychowania 

przedszkolnego, dzieci z obowiązkiem odbycia rocznego przygotowania przedszkolnego 

oraz dzieci z odroczonym obowiązkiem szkolnym – 200 punktów.” P. Cieślak oświadczył, 

że jest to jedyna zmiana, która została wprowadzona w dotychczas obowiązującej uchwale. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/337/17 w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 

Wyszków, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 
 

12) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola 

prowadzone przez Gminę Wyszków. Poinformował, że projekt powyższej uchwały 

dostosowuje obecne zapisy do zmienionej ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego oraz do niektórych innych ustaw. Do obowiązującej dotychczas uchwały, 

został dopisany punkt, mówiący o tym, że od 1 stycznia 2017 r. opłaty za wychowanie 

przedszkolne pobiera się za dzieci w wieku do 5 lat. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska spytała, czy zapisy w uchwale oznaczają, 

że tylko dzieci w wieku 2,5 – 5 lat będą wnosić opłaty? Co z zajęciami dodatkowymi, np. 

z języka angielskiego? 

P. Cieślak oznajmił, że opłaty za wychowanie przedszkolne będą pobierane tylko od dzieci 

do 5 lat. Będą to opłaty za zajęcia realizowane powyżej 5 godz.  
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/338/17 w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę 

Wyszków. 
 

13) Radny – P. Grzegorz Wyszyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli – planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2017 r. Poinformował, że plan pracy Komisji na 2017 r. obejmuje 

m.in.: ocenę działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. C. Norwida, 

zaopiniowanie sprawozdania finansowego z wykonania budżetu za 2016 r., kontrolę 

wykorzystania dotacji przekazanej z budżetu Gminy dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Kamieńczyku oraz ocenę działalności Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik”.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/339/17 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 

kontroli – planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 
 

14) P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformował, że powyższa uchwała była podjęta na poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej i pod względem prawnym, jest to uchwała prawidłowa. Z prośbą o jej 

uzupełnienie, czyli o wpisanie w treści uchwały wartości zrealizowanej inwestycji, wystąpił 

notariusz, który zajmuje się tą sprawą z ramienia Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji. W związku z powyższym, do obwiązującej uchwały została wpisana wartość 

księgowa majątku w wysokości 856.357,08 zł., która zostanie wniesiona do PWiK. 

P. Szewczyk oświadczył, że jest to jedyna zmiana, która została wprowadzona w dotychczas 

obowiązującej uchwale. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/340/17 w sprawie wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

15) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wyszkowskiego części 

zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój zrównoważonej multimodalnej mobilności 

miejskiej poprzez wdrożenie pakietu rozwiązań komunikacyjnych w Wyszkowie – 

etap I” w ramach wspólnej realizacji inwestycji. Poinformowała, że Gmina Wyszków 

zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie projektu - Rozwój zrównoważonej 

multimodalnej mobilności miejskiej w Wyszkowie. W ramach ogłoszonego naboru, 

dodatkowe punkty można uzyskać za realizację zadania w partnerstwie. W związku z tym, 
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aby projekt ten miał jak największe szanse w uzyskaniu dofinansowania, Gmina chciałaby 

podjąć realizację części tego zadania we współpracy z Powiatem Wyszkowskim. Aby 

zawrzeć z Powiatem odpowiednie porozumienie, trzeba wcześniej podjąć uchwałę 

w sprawie przejęcia od Powiatu części zadania inwestycyjnego. Swoim zakresem, projekt 

realizacji części inwestycji, obejmuje postawienie wiat rowerowych (stojaków) przy 

budynkach użyteczności publicznej, należących do Starostwa Powiatowego.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXII/341/17 w sprawie przejęcia od Powiatu 

Wyszkowskiego części zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój zrównoważonej 

multimodalnej mobilności miejskiej poprzez wdrożenie pakietu rozwiązań 

komunikacyjnych w Wyszkowie – etap I” w ramach wspólnej realizacji inwestycji. 
 

Ad. 8. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski spytał, czy Gmina ma serwisanta na oświetlenie uliczne, 

czy zleca komuś realizacje poszczególnych zadań? Zgłosił, że na ul. Pułtuskiej, od pawilonu 

handlowego do skrzyżowania, od jakiegoś czasu nie świecą dwie lampy.  

P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Mieszkalnictwa i Rolnictwa poinformował, 

że Urząd ma serwisanta, który zajmuje się oświetleniem ulicznym. Oświadczył, że zgłosi do 

wykonawcy brak oświetlenia na wskazanym odcinku ulicy i poprosił, aby każdą taką uwagę 

zgłaszać telefonicznie do Wydziału, to sprawa zostanie od razu przekazana do konserwatora. 

Radny – P. Jan Abramczyk zwrócił się z prośbą do radnych o złożenie podpisów pod 

pismem do GDDKiA, w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych, a konkretnie w sprawie 

wprowadzenia sygnalizacji świetlnej lub sygnalizacji pulsującej na nowo przebudowanym 

odcinku drogi krajowej nr 62, przy skrzyżowaniu z ul. 11 Listopada. Wybudowano tam 

dodatkowy pas ruchu, co jest niebezpiecznie zwłaszcza dla dzieci, chodzących do Szkoły 

Podstawowej Nr 1. P. Abramczyk dodał, że takie podpisy zbierają również rodzice oraz 

Kościół Św. Wojciecha.  

Radny – P. Andrzej Piątek poinformował, że w planie budżetu Gminy na 2017 r., znalazła 

się przebudowa ul. 3 Maja. Realizacja tej inwestycji będzie na pewno utrudnieniem dla 

mieszkańców Rybna, Gulczewa oraz dla pracowników instytucji położonych w pobliżu tej 

ulicy (urząd, szpital). W związku z tym uważa, że dla udrożnienia ruchu, podczas trwania 

remontu ul. 3 Maja, w trybie pilnym, należy dokończyć budowę odcinka ul. Okrzei, który 

łączy ul. Kościuszki z ul. 3 Maja. Dodał, że 1/3 tej ulicy została już wykonana przez 

GDDKiA. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że już chyba trzeci rok składane są wnioski do 

budżetu w tej sprawie, ale niestety brak środków finansowych nie pozwalał jak dotąd na 

realizację tego zadania. Jeżeli takie środki się pojawią, to na inwestycja na pewno zostanie 

zrealizowana. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał o budynek usługowy, który powstał przy 

ul. Dworcowej. W związku z tym, że budynek ten najprawdopodobniej został już oddany do 

użytku, spytał jak wygląda sprawdzenie zgodności wykonania elewacji zewnętrznej 

budynku (materiałów, kolorystyki) z warunkami przetargu, który był ogłoszony? Z tego co 

pamięta, warunkiem tego przetargu było to, żeby ten budynek zachował przynajmniej 
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materiały i kolorystykę przedstawione w wizualizacji tego budynku. Miała tam być cegła 

klinkierowa, a budynek wyszedł szary, tynkowany, a nie ceglany. Uważa, wykonanie 

zasadniczo odbiega od zapisów w przetargu.  

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami oświadczyła, że na wspólnym posiedzeniu Komisji, radni 

wyrazili zgodę na zmianę wizualizacji, w zakresie tego zapisu w umowie.  

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że w takim razie będzie musiał sprawdzić 

zapisy w protokole z posiedzenia tej Komisji, ponieważ nie był obecny na tym posiedzeniu 

i nie zna tych uzgodnień. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał, czy Naczelnik Wydziału Edukacji robił rozeznanie 

odnośnie potrzeby utworzenia przynajmniej jednego oddziału publicznego żłobka?  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że ta sprawa cały czas jest 

otwarta, a ostateczna decyzja należy do radnych. Trzeba policzyć pieniądze i sprawdzić, czy 

Gminę będzie na to stać. Proponuje, aby najpierw zamknąć sprawę reformy oświaty 

i zobaczyć jak będzie wyglądało jej finansowanie. Jeżeli Gminę będzie stać na 

sfinansowanie żłobka, to można do sprawy wrócić.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał Prezesa PWiK jak wygląda sprawa nielegalnych 

przyłączy i co w tym temacie zrobiono oraz co dzieje się z ul. Prostą? Cały czas zapada się 

tam jezdnia, zapycha się kanalizacja i studzienki, podtapiane są piwnice w domach 

prywatnych. W 2016 roku takie sytuacje się powtarzały. Czy PWiK wyjaśniło dlaczego tak 

się dzieje i co można zrobić, aby w przyszłości temu zapobiec? 

P. Daniel Bogdan – Prezes PWiK poinformował, że na części ulic na Polonezie, były 

przeprowadzane kontrole przyłączy. Zostało wykrytych kilkadziesiąt nieprawidłowości 

polegających na podłączeniu kanalizacji deszczowej do kanalizacji sanitarnej. Część osób 

odłączyła kanalizację deszczową, co zostało sprawdzone i potwierdzone, natomiast wobec 

tej części mieszkańców, która nie zareagowała na wezwanie PWiK, zostaną skierowane 

powiadomienia do Burmistrza oraz do właściwych organów ścigania. P. Prezes oświadczył, 

że kontrole dotyczące nielegalnych przyłączy, będą sukcesywnie przeprowadzane. Jeżeli 

chodzi o ul. Prostą, to poinformował, że cała kanalizacja sanitarna w ul. Prostej została 

przekamerowana. Na odcinku od ul. I AWP do ul. Sowińskiego, kanalizacja nie jest 

pozarywana. Były tam tylko miejscowe pęknięcia co zostało naprawione. Doszczelnione 

zostały również studnie. Prezes dodał, że na taki stan ulicy, może mieć również wpływ 

przebiegająca tam kanalizacja deszczowa.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał kiedy będą jakieś konkretne informacje na temat 

dzikich przyłączy? Ile było takich przyłączy, co się dalej z nimi dzieje?  

P. Daniel Bogdan – Prezes PWiK poinformował, że taką informację przedstawi na 

następnej sesji Rady Miejskiej. 

P. Mirosław Piątek – Sołtys Krąg Nowych zgłosił, że nie podoba mu się zachowanie ani 

metoda, jaką stosują pracownicy PWiK podczas odczytywania i wymiany wodomierzy. 

Podczas ostatniego odczytu, byli nieprzyjemni i sami wchodzili na teren posesji, bez 

wcześniejszego uzgodnienia z właścicielem posesji. P. Piątek uważa, że skoro nikogo nie 

ma w domu, to pracownicy powinni przyjechać innym razem.  

P. Daniel Bogdan – Prezes PWiK zapewnił, że pracownik na pewno nie wszedł sam na 

posesję. Zgodnie z przepisami, właściciel posesji jest zobowiązany udostępnić 
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pracownikowi dostęp do wodomierza i do jego wymiany. Trzeba mieć na uwadze fakt, że 

wymiana wodomierzy jest zaplanowana, miejsca i terminy wymiany są poukładane, więc 

pracownicy nie przychodzą tak znienacka. Jeżeli, któryś z pracowników PWiK zachował się  

wulgarnie, to P. Prezes przeprasza i oświadcza, że zwróci na to uwagę. Przy okazji 

zaznaczył, że w PWiK jest specjalna komórka, która zajmuje się wykrywaniem „lewego” 

poboru wody (z ominięciem wodomierzy) i wtedy taka wizyta może nie być zapowiedziana. 

Zapewnił jednak, że nawet wtedy, pracownicy nigdy nie wchodzą sami na posesję.  

Radna – P. Danuta Kukwa spytała, co dzieje się na ul. Matejki? Co pół roku, część ulicy 

zamykana jest dla ruchu samochodowego, ponieważ zapadają się tam studzienki. 

P. Daniel Bogdan – Prezes PWiK poinformował, że przez ul. Matejki został puszczony 

ciężki ruch samochodowy, do czego niestety nie był przystosowany ani asfalt, ani włazy na 

studzienkach. Żeby pozbyć się problemu, trzeba wymienić włazy na mocniejsze, takie 25-40 

tonowe. Tam gdzie nie ma ruchu ciężkiego, takie sytuacje nie mają miejsca.  

Radna – P. Danuta Kukwa spytała, dlaczego przestano wybierać humus przy ul. Matejki? 

P. Barbara Prus – pracownik Wydziału Inwestycji poinformowała, że teraz firma 

przeniosła się w inny rejon, koło starego Bacutilu.  

P. Monika Bieżuńska – Sołtys Leszczydołu Starego zwróciła się z prośbą, aby Urząd 

szybciej przekazywał sołtysom te informacje, które są dotyczącą mieszkańców ich 

miejscowości. Poinformowała, że informacja dotycząca składania wniosków na wymianę 

kotłów grzewczych, dotarła do niej w ostatniej chwili. Leszczydół Stary ma 3 km długości, 

więc powiadomienie wszystkich zajmuje trochę czasu. Mieszkańcy mieli o to pretensje, bo 

tylko 100 pierwszych wniosków będzie brane pod uwagę przy udzieleniu dofinansowania. 

Podobna sytuacja dotyczy powiadomień z weterynarii dotyczących ptasiej grypy. Tu 

informacja w ogóle nie dotarła, a mieszkańców straszono mandatami i karami.  

P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

zapewniła, że wszystkie informacje przekazywane są najszybciej, jak to jest to możliwe. 

Jeżeli chodzi o dofinansowanie do wymiany kotłów, to nabory pokazują się na początku 

roku i ustalają zasady, do których Urząd musi się zastosować. Jeżeli będzie duże 

zainteresowanie mieszkańców, to może zostanie złożony następny wniosek i uda się 

pozyskać dalsze dofinansowanie. P. Kozak poinformowała, że informacja na temat 

dofinansowania do wymiany kotłów została zamieszczona w lokalnej prasie, na stronie 

urzędu, na Facebooku oraz została wysłana SMS-em.  

P. Monika Bieżuńska poinformowała, że te informacje faktycznie się pokazały, ale za 

późno. Nabory już się rozpoczęły, a mieszkańcy jeszcze nic o tym nie wiedzieli. Trudno 

wytłumaczyć mieszkańcom dlaczego tak się dzieje. Następnie P. Bieżuńska zwróciła się 

z pytaniem do radych, kiedy zostanie wybudowana sala gimnastyczna w Leszczydole 

Starym? Przypomniała, że sala miała być wybudowana w tym roku, ale z tego co jej 

wiadomo, jest to nieaktualne. Trzeba wziąć pod uwagę, że do tej szkoły chodzą dzieci nie 

tylko z Leszczydołu Starego, ale również z sąsiednich miejscowości. W następnych latach 

warunki w szkole jeszcze się pogorszą, ponieważ będą dochodziły klasy VII i VIII.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że reaktywowanie Szkoły 

Podstawowej Nr 4 oraz reforma w oświacie, pociągnie za sobą bardzo duże koszty. 

Zapewniła, że z punktu strategii oświatowej, budowa sali gimnastycznej w Leszczydole 

Starym jest na pierwszym miejscu. Jest wykonywany projekt tej sali. Decyzja o tym. kiedy 
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Gmina będzie gotowa na tę inwestycję, należy w głównej mierze do radnych. Poprosiła 

o cierpliwość, ponieważ nie można odsunąć na dalszy plan wydatków związanych 

z wprowadzaną reformą oświatową.  

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka nawiązując do wypowiedzi Pani Sołtys Moniki 

Bieżuńskiej, uważa, sołtys nie odpowiada za decyzje weterynarza. To jest obowiązek służb 

weterynaryjnych i to one powinny dotrzeć do mieszkańców. Nie można wszystkimi 

sprawami obciążać sołtysów. 

Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska – przekazała głos zebranym na sali 

nauczycielom. 

P. Wiesław Pasek – Dyrektor Szkoły Podst. Nr 2 poinformował, że grupka nauczycieli ze 

Szkoły Podst. Nr 1 i Nr 2 przyszła na dzisiejszą sesję, ponieważ w prasie ukazała się 

informacja, że to właśnie dziś mogą być podejmowane decyzje, dotyczące oświaty. Temat 

jest gorący, więc warto być na sesji, aby dopytać o szczegóły, czy złożyć jakieś wnioski. 

Oznajmił, że nauczyciele cieszą się, że będzie odtworzona Szkoła Podst. Nr 4, co 

w następnych latach, po części, rozwiąże problemy Szkoły Podst. Nr 1 i Nr 2, ale każdy 

z dyrektorów myśli o swoich szkołach i o swoich nauczycielach. Nauczyciele Gimnazjum 

Nr 2 walczą o miejsca pracy, ale część etatów w Szkole Podst. Nr 1 i Nr 2 również jest 

zagrożona. P. Dyrektor uważa, że decyzja podjęta przez Pana Burmistrza, dotycząca 

przeprowadzenia w Szkole Podst. Nr 4 rekrutacji do klas „0” i I, oraz możliwości 

przenoszenia uczniów na wniosek rodziców, do klas IV i VII, to najlepsza decyzja, 

ponieważ reforma zmienia nie tylko system oświaty, ale również programy. Każda ze szkół 

ma również różne podręczniki oraz różnie rozłożone godziny nauki poszczególnych 

przedmiotów. 

P. Barbara Bloch – nauczycielka ze Szkoły Podst. Nr 1 uważa, że nauczyciele ze Szkoły 

Podst. Nr 1 są w takiej samej sytuacji jak nauczyciele ze Szkoły Podst. Nr 2. Likwidacja 

Gimnazjum Nr 2 ma również wpływ na szkoły podstawowe. Najbardziej zagrożeni są tu 

nauczyciele edukacji wczesnoszkolnej. Aby w następnych latach, w Szkole Podst. Nr 1 

zapewnić wszystkim tym nauczycielom pracę, potrzeba jest siedem klas I, co raczej nie jest 

realne do wykonania. Dodatkowe odebranie szkołom podstawowym części klas III, IV i V, 

spowodowałoby utratę jeszcze więcej etatów. Przy podejmowaniu tych wszystkich decyzji, 

należy również brać pod uwagę etapy edukacyjne w każdej szkole. Przenoszenie dzieci do 

innych szkół w trakcie trwania nauki, na pewno nie będzie dla nich korzystne. P. Bloch 

poprosiła, aby Szkoła Podstawowa Nr 4 weszła w życie tak spokojnie, jak kiedyś była 

wygaszana.  

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady zapewniła, że wszystkie te głosy są dla 

radnych bardzo ważne. Dzięki nim, można utwierdzić się w przekonaniu, że dotychczasowe 

działania i podjęte stanowisko przez Burmistrza i przez radnych, było najlepszym 

stanowiskiem, jakie można było podjąć.  

P. Andrzej Rębowski – emerytowany nauczyciel Szkoły Podst. Nr 1 poinformował, że 

przy wprowadzaniu tej reformy, dużo mówi się o warunkach lokalowych w szkołach. 

Uważa, że warunki lokalowe są ważne, ale nie najważniejsze. Najważniejsza jest kadra 

osobowa. To właśnie kadra osobowa, w ciężkich warunkach lokalowych, doprowadziła do 

tego, że uczniowie Szkoły Podst. Nr 1 w konkursach czy olimpiadach liczą się w Polsce, 

a w powiatowych igrzyskach sportowych, zarówno dziewczęta jak i chłopcy, zajmują 
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pierwsze miejsce. P. Rębowski poinformował, że na tej bazie lokalowej, z pomocą 

nauczycieli i dyrektora szkoły, zorganizowano 150 spotkań sportowych, na które 

przyjechało ponad 200 sportowców. Podsumowując, P. Rębowski oświadczył, że to w 

Polsce jest więcej hal sportowych i boisk wielofunkcyjnych niż np. w Anglii, ale to Anglia 

ma 4. miejsce w rankingach medalowych. Świadczy to o tym, że nie warunki lokalowe są 

najważniejsze. Uważa, że dobrzy, zaangażowani nauczyciele, przeskoczą wszystkie warunki 

lokalowe.  

Radny – P. Krzysztof Sobieski zauważył, że nauczyciele z poszczególnych szkół są ze 

sobą skonfliktowani. Uważa, że jest to niepotrzebne. Wszyscy nauczyciele podlegają pod 

Burmistrza i ci ze szkół podstawowych nie stracą pracy. Jeżeli zajdzie taka konieczność, to 

będą przesuwani, a nie zwalniani. Uważa, że stwarzanie konfliktu, to coś najgorszego, co 

mogło się przydarzyć. 

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady chciałaby żeby tak było, jak mówi radny 

Sobieski. Żeby żaden etat nie został zlikwidowany, a wszyscy nauczyciele w Gminie 

Wyszków, 1 września mogli przystąpić do pracy. 

P. Wiesław Pasek – Dyrektor Szkoły Podst. Nr 2 oświadczył, że nigdy nauczyciele 

Szkoły Podst. Nr 1 i Nr 2 nie występowali przeciwko tej reformie, ani przeciwko utworzeniu 

Szkoły Podst. Nr 4. Nie oni zaczęli rozmowy o tym, że ktoś traci etaty. Siedzieli cicho 

i czekali na rozwój sytuacji. Jeżeli jednak, koledzy z Gimnazjum Nr 2, bardzo głośno walczą 

o swoje miejsca pracy, wytykając niedociągnięcia nauczycieli czy złą bazę lokalową, 

dwuzmianowość, to nie mogą siedzieć cicho, muszą się odezwać. Zapewnił, że nauczyciele 

nie chcą być skonfliktowani, a każda szkoła ma swoje plusy i minusy. 

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że każdy głos w dyskusji odbierał nie jako 

mówienie o tym, że jedna szkoła jest lepsza, a druga gorsza, że ta ma taką bazę, a ta taką, ale 

że nauczyciele Gimnazjum Nr 2 chcą pokazać to co mają w swojej szkole. Na pewno 

różnicą między jednym a drugim podejściem do tematu, będzie kwestia dwuzmianowości. 

Nie chodzi tu o bazę, czy o to jakie sale są w szkołach, ale o dostępność do pomieszczeń. 

P. Szczerba zastanawia się, jak cała reforma oświatowa wpłynie na ilość klas w danej 

szkole. Jeżeli mówi się, że po utworzeniu Szkoły Podst. Nr 4, będzie mniej etatów dla 

nauczycieli nauczania początkowego w Szkole Podst. Nr 1 i Nr 2, to będą one wolne w 

Szkole Podst. Nr 4, bo tam tych nauczycieli nie będzie. Tych nauczycieli będzie można 

wtedy przesunąć. Jeśli natomiast chodzi o ilość klas następnych, to po przeprowadzeniu 

symulacji wynika, że w przeciągu 3-4 lat, w Szkole Podst. Nr 1 i Nr 2 ilość klas, praktycznie 

w żadnym roczniku nie uległaby zmianie.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska wyjaśniła, że edukacja wczesnoszkolna dlatego 

znajduje się w tak trudnej sytuacji, ponieważ w tej edukacji jest jeden pusty rocznik. Trzeba 

o tym pamiętać. Szkoła Podst. Nr 1 i Nr 2 w trzecim roku zejdzie z dwuzmianowości, 

ponieważ zejdą te roczniki, które teraz są dosyć liczebne. Urząd zakłada, że w Szkole 

Podst. Nr 1, Nr 2 i Nr 4 powstaną po trzy klasy I. Nawet przesunięcia nauczycieli do 

edukacji wczesnoszkolnej między szkołami, nie zagwarantują wszystkim pracy. Trzeba też 

pamiętać, że nauczyciele gimnazjów zostali objęci okresem ochronnym, natomiast 

nauczyciele szkół podstawowych już niestety nie. Jak będzie wyglądała ilość oddziałów 

w szkołach, to zależy głównie od naborów oraz od ilości uczniów w danych oddziałach. 

Istnieje prawdopodobieństwo, że w Szkole Podst. Nr 1 i Nr 2, klasy mogą być mniej liczne, 
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ponieważ część dzieci może przeniesie się do Szkoły Podst. Nr 4. Wszystko będzie 

wiadomo dopiero wtedy, kiedy zakończy się rekrutacja do szkół. 
 

Ad. ,9. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.20, uznając porządek obrad XXXII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała      Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Mateusz Śniadała   Elżbieta Piórkowska 


